

5. SPEECHES, STATEMENTS, NEWS RELEASES AND INTERVIEWS ON FREE TRADE / DISCOURS, DÉCLARATIONS, COMMUNIQUÉS ET ENTREVUES PORTANT SUR LE LIBRE-ÉCHANGE

Canada. Dept. of External Affairs

Statement by the Hon. John C. Crosbie, Minister for International Trade, following the tabling of legislation to implement the Canada-United States Free Trade Agreement. Statement/Discours series: unnumbered issue. Ottawa: Department of External Affairs, [May] 1988. Filed with Bill C-130 and related documents.

Canada. Ministère des Affaires extérieures

Déclaration de l'Honorable John C. Crosbie, Ministre du Commerce extérieur, à la suite du dépôt du projet de loi visant la mise en oeuvre de l'Accord de Libre-Échange entre le Canada et les États-Unis. Statement/Discours, non-numéroté. Ottawa: Ministère des Affaires extérieures, [mai] 1988. Rayé avec le projet de loi C-130 et ses documents connexes.

Carney, Pat

"Who supports free trade?". Canadian speeches v.1, Dec.1987, p.30-32.

Carr, Shirley

"Why Canadian labor opposes the free trade agreement". Canadian speeches v.1, Feb.1988, p.4-6.

Clark, Joe

"L'Accord de libre-échange et le Canada". Allocution du Très Honorable Joe Clark, Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, à Toronto le 11 octobre 1988 devant le Conseil canadien des Normes. Statement/discours no.88/47. Ottawa: Ministère des Affaires extérieures, 1988.

-----  
"The Free Trade Agreement and Canada". Speech by the Right Honourable Joe Clark, Secretary of State for External Affairs, to the Standards Council of Canada in Toronto on October 11, 1988. Statement/discours no.88/47. Ottawa: Dept. of External Affairs, 1988.